



Xiaopei Chinese Dance, Inc.

www.xpdance.com Email: info@xpdance.com Phone: (925) 989-4935

Tuition Policy 学费表 (Effective August 14, 2017)

- * Tuition is payable to "Xiaopei Chinese Dance, Inc."
- * There is a non-refundable registration fee of \$30 for NEW students, including NEW drop-in students. Any student who has missed classes for 2 or more months must re-register as a NEW student.
- * Tuition and registration payment are payable by pre-printed check only. The student's name MUST be filled in on the "memo" space on the check. Your cancelled check is your only receipt.
- * All Tuition is paid each semester, in advance, and is due by the 1st day of class or at registration. Monthly payment is unacceptable.
- * A \$30 charge will be applied to any returned check. A \$20 late fee will be charged if tuition is not paid within 7 days after it is due.
- * Tuition Rates: \$18/hour group classes; maximum 14-16 students per class. \$25/hour Floor Exercise (FLO) for students who are not in regular dance class.
- * No partial or pro-rated tuition will be accepted. Tuition for classes must be paid in full. Exceptions may be made during the summer months.
- * There will be no refund or credit given for missed classes, unless the class is canceled by Xiaopei Chinese Dance. A student who misses classes is allowed to take makeup classes; the makeup class must be finished within same semester as the missed class. Only Adults are allowed to take 3 credits to next semester if cannot fulfill makeup.
- * Private Class tuition is based upon number of classes scheduled. Tuition must be paid at the beginning of each semester; a missed class can be credited in the next semester.
- * Discounts: The following discounts on the amounts shown on the tuition chart are available at the beginning of the semester for Group Classes only. There are no discounts on Private Classes (small group, solo, duet, and trio), or Latin classes.
 - 1) Families with 2 or more students enrolled in Group Classes will receive a 5% discount on the lesser tuition.
 - 2) Students who take 2 Group Classes a week will receive a 5% discount. Students who take 3 or more Group Classes a week will receive a 10% discount.
 - 3) 10% is maximum discount allowed, and discounts cannot be combined.
- * Drop-in fee is \$30/hour payable before the class begins. Drop-in students need to fill out the registration form and pay registration fee of \$30 if a NEW student.
- * Annual Costume fee will be charged at start of September semester (non-refundable): Class code B \$50/year; Class code K \$80/year; Class code T & Ballet \$100/year; Rent or buy will be determined by Xiaopei Chinese Dance. Private, camp and AS costume fees paid by invoice or notice.
- * Annual Photos fee will be charged at start of September semester (non-refundable): \$25/1st dance, \$5/per each additional dance.
- * Performance fee will be charged at start of January semester (non-refundable): \$100/student, which includes: 3-4 Show Tickets and Show HD FILE; Family with second student, additional \$50, family with third student, no additional fee.
- * Performance and photos are mandatory for all students (Except FL1, FL3 and Adults Non Performing classes).
- * 新生註冊時繳註冊費\$30, 連續2個月不上課需從新註冊。
- * 學費每學期繳付一次, 在开学第一天付清。請參考學院學費表通知。遲交學費7天要多付\$20。支票退回要付罰金\$30。
- * 基本學費以每小時\$18計費。非本校舞蹈班學生毯子功學費每小時\$25。除了成人健身其他課每班最多收14-16個學生。
- * 服裝費: 秋季开学收取: 代号B 每年\$50; 代号K\$80; 代号T和芭蕾舞每年\$100, 租或买由校方根据情况决定。此费用包括所有全年该班学习节目的演出服装, 不包括练功衣。独舞, 双人, 三人等小节目和夏令营服装另外计算。
- * 演出费: 秋季开学收取: 每年\$100 / student, 包括 3-4 演出票 和 演出 HD File; 一家有兩人以上學生第二人50, 第三人免。
- * 照相费: 秋季开学收取: 每年\$25/ student/第一个节目, 第二个节目起加\$5/每多一个节目。
- * 除了练功课以外, 其他课程所有学生必须参加表演和拍照。如果有误演出费和照相费不予退还。
- * 折扣: 1. 一家有兩人以上學生, 第二人起(學費少者)有5%折扣。
2. 一星期上兩堂集體課以上者有5%折扣; 一星期上三堂集體課以上有10%折扣。每人最高折扣10%, 不能递增折扣。拉丁和所有下列PRIVATE課都没有折扣。
- * 只有付全學期學費才享受集體課和家庭折扣, 中途插班和暑期有請假和缺課減學費的不再有任何折扣。
- * 集體課學生每年9月到5月 FALL & SPRING 兩季必須交全款學費。只有夏季SUMMER可以扣除請假的學費。學生若因事(或病)缺課學費不予退回或計入下學期。缺課請假請補課。補課必須在同學期內完成。由于成人课程少, 如果实在补课有困难允许带3次课的credit 到下学期。
- * 學生也可以選擇當堂課付費, 一小時三十元, 在上課當天繳齊。當堂課付費學生首次上課請填申請表和繳註冊費\$30。

Private Tuition Chart and Rules

Class / Students	Fee (Per Hour)	Class / Students	Fee (Per Hour)	Class / Students	Fee (Per Hour)
One	\$ 80 (per student)	Three	\$ 40 (per student)	Five up	\$ 26 (per student)
Two	\$ 50 (per student)	Four	\$ 30 (per student)		

Private students must be enrolled in at least one corresponding group class. For example, you must take one ballet group class to be ballet private students or Chinese group class to be Chinese private students.

從現在起, 選修獨、雙、三至六人課的學生, 如果要表演的话, 每週必須至少參加一堂相应的集體課。(比如你如果你要学中国独舞至少要上一个中国舞集体课, 如果要学ballet独舞就要上ballet集体课。

Xiaopei Chinese Dance reserves the right to refuse service to any student, parent, or legal guardian not adhering to the rules set forth in this TUITION POLICY. This TUITION POLICY is subject to change with or without advance notice to students, parent, or legal guardian. An updated TUITION POLICY document will be distributed to students, parent, or legal guardian once the changes are made.